

Alaa Jalal Abbassi	علاء جلال عباسي
<ul style="list-style-type: none"> Graduated from the Bishop's School in 1988 	<ul style="list-style-type: none"> خريج مدرسة المطران في العام 1988
<ul style="list-style-type: none"> Married with two children, a daughter in the Ahliyyah School and a son in the Bishop's School, who will be a 3rd generation alumni after my late father who graduated from the Bishop's School in 1948 	<ul style="list-style-type: none"> متزوج ولدي ابنة في المدرسة الأهلية وابن في مدرسة المطران وهو الجيل الثالث من عائلتي الذي ينضم لأسرة مدرسة المطران حيث كان والدي رحمه الله من خريجي مدرسة المطران في العام 1948
<ul style="list-style-type: none"> A lawyer and legal advisor with more than 30 years of experience working with many institutions and organizations including the World Bank and the National Payments Council 	<ul style="list-style-type: none"> أعمل منذ أكثر من ثلاثين عاماً محامياً ومستشاراً قانونياً للعديد من المؤسسات والمنظمات مثل البنك الدولي ومجلس المدفوعات الوطني
<ul style="list-style-type: none"> Holds an LL.M in International Business Law from University of Western Sydney in Australia and an LL.B. from Mutah University in Jordan 	<ul style="list-style-type: none"> حاصل على الماجستير في القانون التجاري الدولي من جامعة غرب سيدني في أستراليا وبكالوريوس في الحقوق من جامعة مؤتة في الأردن.
<ul style="list-style-type: none"> A board member of the Bishop's School Alumni for many years 	<ul style="list-style-type: none"> عضو هيئة إدارية لأكثر من دورة في نادي الطلبة القدامى وخريجي مدرسة المطران
<ul style="list-style-type: none"> Participated in many events to support the school and believes in its value and importance to our society 	<ul style="list-style-type: none"> شاركت في العديد من النشاطات الداعمة للمدرسة ولدي ايمان كبير بقيمة هذه المدرسة وأهميتها لمجتمعنا